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Protokoll för styrelsemöte med Hallands Naturskyddsförening, 30/9 2024 
Dag: Måndag 30/9 kl 19.30-21, Digitalt 
Deltagare: Antti Friberg, Bo Hansson, Kerstin Seger, Elin Lundberg, Annalena Holm, Eva Anani, Anders 
Tullander och Agneta Dannberg 
 
1. Mötes öppnas av ordförande Anders Tullander och dagordningen gås igenom 
 
2. Val av mötessekreterare, Agneta Dannberg  

 
3. Val av justerare, Antti Friberg 
 
4. Föregående protokoll 21/8 gicks igenom 

 
5. Inkommande post och aktiviteter 

Beslut om upphävande av strandskydd, ca 1 om dagen skickas vidare till berörd krets. 
Inbjudan att annonsera i Hallands Jägarförbunds skrift, se separat mail  
Film västerhavets hemligheter/ Kosterhavet, vidarebefordrat till Havsnätverk Väst 
Förslag till beslut om utvidgning av naturreservat Skogsbo, Varberg/Falkenberg, Länsstyrelsen 
Förslag till beslut om naturreservat Hjärtared, Ullared, Länsstyrelsen 

           Beslut om tillstånd för RWE till 5 vindkraftverk i Gräsås, Halmstad, Länsstyrelsen 
Anders har vidarebefordrat till berörda kretsar som tar upp ärenden på sina styrelsemöten. 

 
6. Kommande aktiviteter, inget att rapportera 

 
7. Rapporter  

 
Götalands skogar, strategi för att skydda mer skog, möte i Nässjö 24-25/8 Anders har varit där 
och målet är att ta fram en läsbar skrift som kretsarna kan ta del av.  
 
Länsordförandens eget möte i Gävle 30-31/8. Anders deltog. Förlag till motioner har 
diskuterats, önskan om att många Länsförbund ställer sig bakom. Motioner kommer att 
behandlas i Voteit. 
 
Slåtter på Björkelund 31/8, Bosse rapporterade att det var 52 deltagare. 
 
Inbjudan från grannar till planerad solcellspark Stjärnarp- Brunskog. 12/9. Elin redogjorde för 
att grannarna har oro för hur naturen kommer att påverkas. Anders och även Emil Skoglund 
från Halmstadskretsen deltog.  
 
Fiskezon -Trålgräns, vi har fått svar att detta inte kommer göras nu. 
 
Bo Hansson har varit på ett möte med Kattegatts kustvattenråd om vildlaxstammen. 
Situationen är alvarlig. 
 

8. Länsförbundets fastigheter,  
Söka dokument hos Stefan kommer Bo att göra. 
Anders tar kontakt med Skogsstyrelsen om fortsättning av vårt projekt med hyggesfritt på 
Björkelund. 
Med anledning att många kör in till vändplanen vid vindskyddet på Björkelund. Diskussion om 
att sätta upp bom med någon typ av kodlås precis bortanför ekonomibyggnaderna samt 
parkeringsskylt vid parkeringen strax före huset, för att besökare ska parkerar på parkeringen 
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och inte kör ända fram till vindskyddet. Vi beslutade att lägga en stock som hindrar besökarna 
att köra förbi parkeringen och sätta upp en tydlig parkeringsskylt.  

 
9. Kansli Väst, styrgruppsmöte 24/9. Inga stora nyheter. Från rikskansliet fanns det önskemål om 

att hemsidorna skulle ändras. Vi kan inte se varför detta ska göras eftersom det idag är svårt 
att komma åt medlemssidan.  
Kretskonferens 27-29/9 Åhns stiftsgård Ljungskile med besök på Nordens Ark. Kort rapport 
från ett väl genomfört arrangemang. 
Havsnätverk Väst hade nätverksträff på Styrsö i början på augusti. Eva Anani rapporterade 
därifrån. Ca 25 deltagare. 
Skogsnätverk Väst, kurs i naturvårdsarter 5-6/10 i Skövde 
 

10. Solcellsparker i Halland 
Riks har nu ett positionspapper om solcellsparker. 
https://www.naturskyddsforeningen.se/artiklar/positionspapper-om-solenergi/ 
Det franska företaget Neoen som vill bygga på Vapnös mark på Margreteberg i Harplinge har 
nu skickat en in frivillig tillståndsansökan och MKB till Länsstyrelsen. Totalt 180 hektar (första 
planen var på 230 ha men de har nu tagit bort arealer närmast Fäberga naturreservat). 
Förslag finns att ha utbildningsdag tillsammans med Skåne och Blekinge. Skåne har tid först i 
jan-mars 2025. Vill vi köra själva med Hushållningssällskapet på Lilla Böslid? Vi beslutade att 
Anders skickar in en ansökan om detta.  
 

11. Lämna synpunkter på OX2 solcellspark i Stjärnarp Halmstad, 130 ha på åkermark senast 29/10. 
https://www.ox2.com/sv/sverige/projekt/brunskog-stjarnarp-pv  
Vi ser gärna att jordbruksmarken kan användas på fler sätt än bara solceller. Anders skriver ett 
förslag. 
 

12. Uppdatering av hemsida. Anders kontaktar Elin på kansliet.  
 

13. Ekonomi 
 

Kassör redogjorde för ekonomin. 
 
29/8 gjordes besök för att se skogsfastighet Bredareds-Äspered 1:8 och 2:1 vid Björkelund. 
Anders, Bosse och representanter från Björkelundgruppen, all var positiva till köp, men arbete 
som behöver göras måste lejas bort. Frida Netterbladh har gjort en första inventering.  
På ett extra möte på kvällen enades vi om att lägga ett bud på 1,65 milj. tillräckligt högt för att 
konkurrera ut de som bara är ute efter skogen.  
23/9 hade vi det enda budet och vårt bud är accepterat av säljarna. Köpekontrakt skall skrivas 
snarast. 
Vi måste söka förvärvstillstånd hos Länsstyrelsen och ange varför vi vill köpa en skogsfastighet.   
Ska vi göra en fastighetsreglering där vi slår ihop den nya marken med Björkelund eller ska den 
nyförvärvade fastigheten inte slås ihop med Björkelund?  
 

           Beslut 
Styrelsen beslutar att godkänna inköp av skogsfastighet Bredareds-Äspered 1:8 och 2:1 för 
1,65 miljoner kr. Medel till köp, lagfart och förvärvstillstånd tas ur AH Lindbloms fond. 
Ordförande Anders Tullander skriver på kontraktet. 
Vi skall ansöka om förvärvstillstånd hos Länsstyrelsen.  
Vi skall hos Lantmäteriet ansöka om lagfart eller fastighetsreglering. Anders tar kontakt med 
Länsstyrelsen för att ta reda på vad som är minsta möjliga yta för ett Naturreservat. 



  Sida 3 av 3 
 

 
14. Nästa möte, 6/11 kl. 19.00 Digitalt 
 
15. Övriga frågor 

 
Antti tog upp att Naturskyddsföreningen i Danmark vill bilda ett naturreservat i Öresund. Vi ser 
att detta är en fråga på Riksnivå.  

 
Havsnejonöga, åtgärdsprogram Rolfsån. Eva berättade att det endast hittats 5 vuxna exemplar 
av havsnejonöga vid inventering. Det finns en önskan att sportfiskarna inte ska få gå ut i ån då 
havsnejonögats larver kan skadas. Vi efterfrågar mer fakta. Kungsbacka skickar Länsstyrelsens 
svar till Kungsbacka som vidarebefordrar till Anders Tullande som eventuellt kan skriva på.  
 
Strandskydd, dispenser och upphävande. Eva tar upp att det är olika avgifter hos Länsstyrelsen 
och hos de olika kommunerna. Anders tar kontakt med Lars-Åke Andersson. 
 
Lägergård för snokläger. Denna fråga tar vi upp på nästa möte. 

 
16. Mötet avslutades av ordföranden. 
 
 
 
 
…………………………………………………………….  ……………………………………………………….. 
Mötessekreterare Agneta Dannberg  Mötesordförande Anders Tullander 
 
 
…………………………………………………………………. 
Justerare Antti Friberg 


